
   

 

Motie vreemd:  “herstel van in-en uitgangscontrole fietsenstallingen centrum” 

We zien/horen dat: 

- Er veel meer E-bikes in gebruik zijn dan een aantal jaren geleden 

- Deze E-bikes over het algemeen behoorlijk kostbaar zijn 

- Veel Helmonders terughoudend zijn met het stallen van deze fietsen in een fietsenstalling 

waar de in- en uitgangscontrole ontbreekt 

- Veel Helmonders zich minder veilig voelen in de fietsenstallingen waar de beheerder minder 

zichtbaar aanwezig is 

 

Wij zijn van mening dat: 

- Om de doelstellingen van een autoluw centrum te realiseren de centrumbezoekers zich op 

geen enkele manier belemmerd mogen voelen om het centrum per fiets te bezoeken 

- Fietsenstallingen zonder in- en uitgangscontrole een belemmering kunnen vormen om een 

(dure) fiets in het centrum te stallen 

- De kosten van een nieuw scansysteem gering zijn ten opzichte van de meerwaarde die zo’n 

systeem kan bieden 

 

Wij vragen het college van Burgemeester en Wethouders  

- De in- en uitgangscontrole van alle fietsenstallingen in het centrum, zoals dat een paar jaar 

geleden nog bestond, met de grootst mogelijke spoed te herstellen en binnen het 

programma “Verkeer en Mobiliteit” dekking te zoeken voor de kosten. 

- Het aantal laadpunten voor E-bikes in de verschillende fietsenstallingen uit te breiden. 

 

 

Namens de fracties van: 

Groen Links  50Plus   Lokaal sterk  D66    

Bert van Sas  Frans Mol  Anja Spierings  Stef Stevens 
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Lonneke Maráczi 

 


